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Van de redactie 

Met de BEO de winter door 
De energiecrisis is het gesprek van de dag. Door de 
gebeurtenissen in de wereld worden veel mensen hierdoor 
getroffen. Dat zorgt ervoor dat we creatieve oplossingen 
moeten zoeken om warm te blijven deze winter.  

De activiteiten van de BEO sluiten daar naadloos bij aan. Zo 
is er het jaarlijkse onderhoud in het Dorpsbos. Met de 
uitvoering van de werkzaamheden word je al lekker warm 
en het hout dat uit het bos komt wordt verdeeld onder de 

deelnemers voor eigen gebruik. Waar vorig jaar de discussie oplaaide om het stoken van 
hout te verbieden is dat plotseling een ‘hot’ item geworden dit jaar. 

En wat kunnen we nog meer doen om warm te blijven als de verwarming lager moet 
worden gezet? Trek een warme trui of vest aan! Nu wil het toeval dat ik voor de uitgave 
van dit winternummer bij de Crea commissie van de BEO ben geweest. Petra Ubbels 
vertelt dat ze een boek heeft met patronen voor wollen borstrokken en onderbroeken. 
Nu kan ik me voorstellen dat dit net iets te ver gaat. En voel je de wol al kriebelen? Dat 
zal ‘m niet worden, denk ik. Maar breien en haken is anno nu weer helemaal hip en 
trendy. Eigenlijk hoeft niets je tegen te houden om eens een trui, vest, muts of sjaal te 
breien of te haken, toch? En als het niet lukt, kijk dan naar het aanbod op de kerstmarkt. 
Ik weet zeker dat je daar de oude vertrouwde Grolse want weer 
aan zult treffen.  Wist je trouwens dat in 2005 de Sociëteit Grolse 
Wanten opgericht is om dit authentieke breiwerk in stand te  
houden? Zeventien Grolse heren hebben zich daarvoor ingezet. Zij 
hebben er voor gezorgd dat het Grolse wanten breien officieel 
op de Nationale Inventaris Immaterieel Erfgoed staat. Zie ook 
de website https://grolsewanten.nl  

Zorg jij er ook voor dat je er warmpjes bij zit deze winter? 

Mannie Slagman 
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December 
Zondag 11 december 
Kerstmarkt, Lu Lin, 11.00-16.00 uur 
Winterwandeltocht, Lu Lin, start 
tussen 11.00-13.00 uur 
Woensdag 14 december 
55+ inloopmiddag, Dorpshuis,  
14.00-16.15 uur 
Woensdag 28 december 
55+ koersbalmiddag, grote zaal, 
14.00-16.15 uur 

Januari 
Woensdag 11 januari 
55+ inloopmiddag met een 
feestelijke lunch (opgeven tot 5 
januari), Dorpshuis,  
14.00-16.15 uur 
Woensdag 25 januari 
55+ koersbalmiddag, grote zaal, 
14.00-16.15 uur 

Februari 
Zaterdag 4 februari 
Bosonderhoud, 10.00 uur 
Woensdag 8 februari 
55+ inloopmiddag, Dorpshuis,  
14.00-16.15 uur 
Zaterdag 11 februari 
Bosonderhoud, 10.00 uur 
 

Zaterdag 18 februari 
Hout brengen, 10.00-16.00 uur 
Woensdag 22 februari 
55+ koersbalmiddag, grote zaal, 
14.00-16.15 uur 

Maart 
Woensdag 8 maart 
55+ inloopmiddag, Dorpshuis,  
14.00-16.15 uur 
Zaterdag 11 maart 
Bermopruimactie 
Zaterdag 18 maart 
Hout brengen, 10.00-16.00 uur 
Voorverkoop Hazenbal (tijd volgt) 
Woensdag 22 maart 
55+ koersbalmiddag, grote zaal, 
14.00-16.15 uur 
 

April 
Zondag 9 april 
Hazenbal  
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Stand van zaken 

De wintertijd is weer ingegaan, dus tijd om terug te kijken op de afgelopen periode en 
vooral vooruit te kijken naar de komende winter met de daarbij behorende activiteiten. 
Gelukkig was het leven deze zomer “terug naar normaal”, en bleef ons een nieuwe  
corona-uitbraak bespaard. 
Exel is weer goed op de kaart gezet met een knallend Exels Feest. De wandelcommissie 
heeft de jaarlijkse wandeltocht weer uitgezet en verder waren er natuurlijk nog de 
plantenruilochtend en een spulletjesdag. De ouderen-inloopmiddagen gingen als vanouds 
door. Later in dit boekje meer hierover. 
 
Uiteraard staan er ook weer de nodige activiteiten op de planning, waaronder een 
workshop kledingadvies en de Kerstmarkt met (midwinterhoorn)wandeling. Voor komend 
voorjaar staan de “vaste” activiteiten op de rol, die we ook in dit boekje aankondigen.  
 
Over de verschillende lopende dossiers is het volgende te melden: 
De provincie presenteerde de definitieve plannen voor de rondweg tijdens een 
inloopmiddag/-avond in de schouwburg. Plan is om dit voorjaar met de aanleg te 
beginnen. In 2024 zou alles gereed moeten zijn. We blijven met de gemeente in gesprek 
over de verwachte drukte op de Ampsenseweg tijdens de werkzaamheden. 
 
De gemeente is nog steeds aan het werk met de kernvisie wonen. Voor Exel is er nog 
weinig voortgang. Eerst zal er een nieuw bestemmingsplan moeten komen voor het 
Tommelerbos, maar ook dit schiet nog niet op. Insteek voor de BEO blijft meer woningen 
voor starters, aangevuld met seniorenwoningen. Geef het vooral aan ons door als je hier 
interesse in hebt (mag via info@beo-exel.nl). 
 
Inmiddels hebben we gelukkig een nieuw aspirant bestuurslid. Tim Sanders komt het 
bestuur versterken en we wensen hem dan ook een succesvolle plezierige tijd toe. Vanaf 
mei hebben we echter nog een nieuw bestuurslid nodig. Indien je geïnteresseerd bent, 
meld je dan bij ons aan via info@beo-exel.nl . 
 
Rest ons nog iedereen fijne feestdagen te wensen! 
Namens het bestuur,  
Anne Bruggink 

mailto:info@beo-exel.nl
mailto:info@beo-exel.nl
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Wordt verwacht 

Kerstmarkt en Winterwandeltocht in Exel 2022 
Op zondag 11 december zal de kerstmarkt plaatsvinden bij Lu Lin in de grote zaal. We 
hebben, na twee jaar geen kerstmarkt, weer standhouders gevonden die bereid zijn met 
hun zelfgemaakte producten op de markt te komen staan, waaronder kaarsen, sieraden, 
wandelstokken en porselein stipwerk. Aan allerlei zelfgemaakte lekkernijen zal het ook 
zeker niet ontbreken. De markt start om 11.00 uur en sluit om 16.00 uur.  
 
Gelijktijdig met de kerstmarkt is er de winterwandeltocht. Er is een wandeling van 5 en 10 
km. uitgezet. De start en de finish is op de kerstmarkt. Er kan gestart worden tussen 10.00 
en 13.00 uur.  
 
We zien jullie graag op 11 december! 

Bermopruimactie 2023 
Een vast gegeven is inmiddels dat inwoners van het gehele BEO-gebied hun bermen 
opruimen in maart. Elk jaar wordt door veel mensen een dag gewerkt om alle wegen 
weer schoon en netjes te maken voor de zomer. Ook in het voorjaar van 2023 zijn we dit 
van plan. Vooralsnog is de planning om zaterdag 11 maart met z’n allen op te ruimen. Het 
is weer de bedoeling om de indeling per buurt te organiseren. Nadere informatie en 
exacte tijdstippen worden begin volgend jaar bekend gemaakt via de mail en/of in het 
volgende BEO-boekje.  

Bosonderhoud 2023 
Voor de komende winter staat het onderhoud in het dorpsbos weer 
op de planning. Inmiddels is het achterstallige onderhoud redelijk 
weggewerkt, maar er valt altijd nog genoeg te zagen en bovendien is 
er het struikgewas dat weggehaald moet worden om de paden goed 
begaanbaar te houden. Dit seizoen worden er weer 2 dagen 
uitgetrokken voor het onderhoud. Net als afgelopen jaren is er voor 
de mensen die mee hebben geholpen de mogelijkheid om hout mee 
te nemen voor eigen gebruik. Het bosonderhoud staat gepland op 
zaterdag 4 en 11 februari, vanaf 10.00 uur. Noteer de datum van het onderhoud vast en 
geef je op bij Mannie Slagman, tel.: 06-21455642, mail: mannie@srv-begeleiding.nl.  

Houd tegen die tijd wel de mail en de app in de gaten, want als het bosonderhoud niet 
door kan gaan door omstandigheden dan zullen we dat via Whatsapp en/of de mail 
laten weten. 

mailto:mannie@srv-begeleiding.nl
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Jubileum Hazenbal 
De organisatie is al weer druk bezig 
met de voorbereidingen voor het 
Hazenbal 2023 met bijbehorend 
paasvuur. Het belooft weer een 
prachtig feest te worden en het zal 
nóg een stapje mooier worden, want 
we hebben wat extra’s te vieren; in 
2023 bestaat het Hazenbal 10 jaar!  
Het programma zal deze editie al 
in de loop van de middag 
aanvangen en het belooft een 
gezellige boel te worden, dus kom 
met de hele familie naar het 
dorpsbos!  

Houd je hazenoren en ogen open en 
social media in de gaten om te zien 
wat er komen gaat! 

Belangrijke datums voor 2023: 
Zaterdag 18 februari: Hout brengen 10.00 – 16.00 uur; Zaterdag 18 maart: Hout brengen 
10.00 – 16.00 uur; Zaterdag 18 maart: Voorverkoop Hazenbal (tijd volgt);  
Zondag 9 april: Hazenbal! 
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Locatie: Dorpshuis (via de zij-ingang van Lu 
Lin) aan de Oude Lochemseweg 4 te Exel.  
Wilt u kennismaken met een activiteit, maar 
beschikt u niet over eigen vervoer? Neem 
dan contact op met Toosje Onis (tel: 0573-
421285), Gerda Nijdeken (-421330), 
Annemarie van Asseldonk (-462051) of 
Janny Stokkink (-421393).  
 
DOORLOPEND 
BEO inloopmiddagen en koersbal 
Iedereen kan zonder aanmelding vooraf 
meedoen, ook niet BEO-leden zijn van harte 
welkom! Onze planning is als volgt: 
elke tweede woensdag van de maand is er 
een inloopmiddag in het Dorpshuis, van 
14.00 uur tot uiterlijk 16.15 uur. Tijdens 
deze middagen kan er worden gekaart, een 
spel worden gespeeld, kunnen boeken 
worden geruild, maar kan er ook gewoon 
een praatje worden gemaakt en een kopje 
koffie of thee worden gedronken. Kosten 
voorlopig: € 2,00 per middag, inclusief 
koffie en thee. 
elke vierde woensdag van de maand 
spelen we koersbal in de serre van de grote 

zaal bij het Dorpshuis, van 14.00 uur tot 
uiterlijk 16.15 uur. We spelen met eigen 
materiaal, dus kunnen de kosten laag 
houden. Voorlopig betaalt u € 3,00 per keer, 
inclusief koffie en thee. 
 
EXTRA ACTIVITEIT  
Door de corona hebben wij de afgelopen 
jaren helaas geen nieuwjaarsvisite kunnen 
houden. Deze winter lijkt dat wel weer te 
kunnen. We gaan de nieuwjaarsvisite echter 
in een nieuw jasje steken!  
Op woensdag 11 januari 2023 organiseren 
we vanaf 12.30 uur een feestelijke lunch in 
het Dorpshuis. U kunt zich tot 5 januari 
2023 opgeven voor deze lunch bij één van 
de leden van de commissie. De kosten 
hiervoor bedragen € 7,50 per persoon. Na 
de lunch zorgen wij verder voor een 
gezellige middag, met diverse (spel)
activiteiten.  
Ook leden die niet eerder deelnamen aan 
de BEO-middagen en niet BEO-leden 
worden van harte uitgenodigd om zich op te 
geven! 

55+ activiteiten 

Blik terug 

Spulletjesdag 
Op 18 september was er spulletjesdag in 
Exel. Er waren een aantal hele enthousiaste 
deelnemers, maar het weer gooide roet in 
het eten. Het heeft de hele dag gegoten wat 

helaas het bezoekersaantal niet ten goede 
kwam. We hopen volgend jaar op meer 
succes, want het is zeker de moeite waard 
om het weer te organiseren. Aan het 
enthousiasme heeft het niet gelegen. 

Plantenruilochtend 22 oktober 
Een groot succes! Veel inbreng en veel bezoekers. De 
jaarlijkse plantenruilochtend lijkt steeds meer bekend te 
raken ook bij mensen buiten Exel. Wat ook erg leuk is, is 
dat er naast het ruilen van planten, kennis en ervaring 
uitgewisseld wordt en dit onder het genot van een kopje 
koffie/thee met iets lekkers. Dus wanneer je tips wilt 
over planten, dan kun je ook op de plantenruil terecht. 
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Zonnige wandeltocht rondom Exel 
Op zondag 25 september organiseerde de wandelcommissie van de BEO alweer de vijfde 
wandeltocht ‘Rondom Exel’. Dit jaar besloten we om de routes drastisch te wijzigen, met 
een nieuwe pauzeplaats bij melkveebedrijf familie Langeler in Ampsen. De afstanden 
waren 5, 10, 15 en 25 km met een pauzemoment voor alle afstanden. 
 
Na een zeer regenachtige zaterdag brak zondagmorgen al vroeg het zonnetje door 
waardoor de ruim 300 deelnemers aan de wandeltocht rondom Exel warm werden 
onthaald. Succes is dan verzekerd. 
De sfeer was prima en er was bewondering voor het feit dat steeds weer tot dan toe 
“geheime” paadjes in de route zijn opgenomen. Bij het verlaten van een eenzaam donker 
bospaadje staan de deelnemers halverwege opeens vol in het licht op het erf bij het 
pauzepunt. Zo werd het ook nog eens een verrassingstocht. Wij zijn dik tevreden over het 
verloop van de dag, zowel door de vele positieve reacties als de gezelligheid die de 

wandelaars meebrengen. 
Uiteraard was het niet 
mogelijk om zoiets te 
organiseren zonder de vele 
vrijwilligers, waarvoor onze 
hartelijke dank! Op naar de 
wandeltocht in 2023! 
 
Namens de 
wandelcommissie,  
Anne Bruggink 
 
Foto: Johnny Ligtenberg. 

Sint Maarten Exel 
Op 12 november jl. is er weer Sint Maarten 
gevierd in Exel. Een gezellige groep van 34 
kinderen uit Exel en omgeving, knutselden eerst 
een mooie lampion of holden een pompoen uit. 
Daarna werd er samen gegeten en mochten de 

kinderen eindelijk 
langs de deuren. Ze 
stonden te popelen. 
Door de kaarsjes en 
lampjes in de 
tuinen wisten de 
kinderen waar ze 
mochten aanbellen. 
Zodra de deur 
openging begonnen de kinderen enthousiast te zingen. 

Met een grote buit snoepgoed werd de avond afgesloten in 
de speeltuin met warme chocomelk bij een vuurtje. Het 
was een hele geslaagde middag en avond voor iedereen. 
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In het vizier 

Wie zijn toch die mensen in de BEO werkgroepen die iedere keer weer 
met niet aflatende energie de verschillende activiteiten organiseren? 
De Redactie zoekt het uit en gaat op bezoek bij onze plaatsgenoten die 
actief zijn in de verschillende werkgroepen. Deze keer hebben we de  

Crea commissie 
in het vizier en vuren een aantal vragen af. 
 

Welke activiteiten organiseert de commissie?  
Jaarlijks worden er een tweetal vaste activiteiten georganiseerd, te weten de kerstmarkt 
in december en de plantenruilochtend. Het laatste was eerst in het voorjaar, maar wordt 
sinds enkele jaren in het najaar georganiseerd. Daarnaast is er elk jaar een workshop. Dat 
loopt uiteen van een avond porselein stippen tot bloemschikken of naambordjes 
schilderen. Dit jaar wordt er een kledingworkshop gehouden door Marieke Zweverink. 
Veel van de workshops worden gegeven door de commissieleden zelf, maar soms wordt 
er iemand van buiten de commissie uitgenodigd. Bij deze meteen de oproep: heb je zelf 
een idee voor een workshop, laat het weten. Dat geldt ook voor mensen die zelf een 
creatieve workshop kunnen geven. Uitgangspunt van de workshops is dat het een 
laagdrempelige activiteit is die voor iedereen bereikbaar moet zijn. En niet zeggen dat je 
niet creatief bent, want de ervaring leert dat de mensen die dat het hardst roepen vaak 
de mooiste dingen maken.  

Wat is jullie nieuwste activiteit? 
De spulletjesdag was dit jaar voor de eerste keer. Helaas waren er nog niet zo heel veel 
deelnemers (8 of 9) en was de activiteit verregend, want de regen kwam die dag met 
bakken uit de lucht. Desondanks waren de mensen die mee hebben gedaan enthousiast, 
dus hou de aankondiging in de gaten, want de spulletjesdag staat volgend jaar weer op 
de agenda. 

Hoe lopen de  vaste activiteiten? 
Er is inmiddels een redelijk 
vaste groep bezoekers met 
groene vingers die betrokken is 
bij de tuinwerkzaamheden en 
die naast het ruilen van plantjes 
ervaringen uitwisselt met 
elkaar. Dit alles wordt geleid 
door Diny Welmer, die in de 
loop van de jaren veel kennis 
opgebouwd heeft van alles wat 
te maken heeft met de tuin. 

Irmgard Keppels en Stien 
Meuleman hebben in het 
verleden de kerstmarkt 
opgezet, maar inmiddels is de 
organisatie al jaren in handen 
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van de Crea commissie met Karen Roco als drijvende kracht. Zij vertelt dat het veel werk 
is. In de loop van de jaren is er het een en ander veranderd. Waar er in het begin een 
wachtlijst was van deelnemers moet de werkgroep heden ten dage meer moeite doen 
om voldoende deelnemers te krijgen om het aanbod kwalitatief voldoende en gevarieerd 
te houden. Standhouders vallen weg, omdat ze op leeftijd zijn en er komen geen 
jongeren bij. Waar in eerste instantie het uitgangspunt was dat de buurtschappen een 
bijdrage leveren aan de kerstmarkt, komen de standhouders in de loop van de jaren uit 
een grotere regio. 

En, zijn er nog ‘sappige’ voorvallen geweest?  
Karen vertelt dat het elke keer weer een uitdaging is om de zaal goed in te delen, omdat 
het voorkomt dat de ene standhouder niet naast de andere wil staan. Verder vertelt de 
werkgroep dat de bloemstukken die de Armhoede altijd maakte voor de kerstmarkt, zo 
gewild waren dat de verkoop al begon zodra die buurt aankwam. Standhouders en 
bezoekers aasden op de eerste keus en de kerstbakjes werden al (ver) voor het open 
gaan van de markt verkocht. 

Welke nieuwe activiteiten zitten er nog in het vat?  
De werkgroep bezint zich er op om de paasbrunch weer nieuw leven in te blazen. Door 
het stoppen van de Exelse Molen is daar een einde aan gekomen. Ze zullen zich er nog 
over moeten buigen hoe en in welke vorm dat gedaan zou kunnen worden. En bij de 
jubileumeditie van de kerstmarkt hebben de kinderen uit Exel hun zelfgemaakte spullen 
en tweedehands kerstartikelen verkocht. De commissie denkt erover om dit weer terug 
te laten komen op een of andere manier.  

De kerstviering is geen activiteit van de Crea werkgroep, al hebben Marieke en vooral 
Diny zich daar wel de nodige jaren voor ingezet. Er zijn geen plannen om dit te 
organiseren, maar Diny nodigt iedereen uit om zich aan te melden als er mensen zijn die 
dit graag op de agenda willen hebben. 

Wat kunnen we concluderen? 
De leden van de Crea commissie presenteren zich bescheiden, maar ze zetten zich al 
jaren in voor verschillende activiteiten die over het algemeen erg worden gewaardeerd. 
Niet bij alles wat er georganiseerd wordt, zijn er grote aantallen aan deelnemers, maar 
ook als er iets wordt gedaan met een klein groepje zijn de mensen toch erg enthousiast. 
En daar doen ze het voor! 

Mannie Slagman 
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Nieuws 

Liever geen industriële windturbines van 270 meter hoog 
Recent schreef een politieke partij in een ingezonden brief in de Berkelbode dat de 
oplossing voor energiearmoede meer wind is. Veel windmolens in het buitengebied van 
Lochem en klaar, probleem opgelost! Weg rust en ruimte, weg recreatie en toerisme. 
Ontkennen van gezondheidsschade die ontstaat. Ook in onze buurt is Pure Energie actief 
om grondeigenaren te benaderen om turbines te plaatsen. Ja windturbines, ze zijn goed 
voor de portemonnee van de investeerders, maar niet goed voor omwonenden, want die 
betalen de prijs met hun welzijn, gezondheid en waardedaling van woningen en 
bedrijven. Een turbine van 270 meter hoog zorgt vanuit zijn constructie voor 
laagfrequente trillingen die merkbaar zijn op wel 8 km afstand. Slapeloosheid is bij een 

deel van de mens en veestapel ook een gevolg. De breed 
aangenomen motie in de 2e kamer om strengere landelijke 
afstandsnormen te stellen mede gelet op 
gezondheidseffecten sluit daarbij aan! 

De vraag naar energie is de afgelopen jaren opgeschroefd 
en het aanbod omlaag gebracht. Zo is door de elektrificatie 
(o.a. stimulering elektrisch rijden en koken) de behoefte 
aan stroom gestegen, maar zorgen we voor onvoldoende 
opwekking en aanpassingen in het stroomnetwerk. We 
schakelen moderne centrales uit op ons stroomnet. 
Investeringen in kernenergie komen nu pas op gang en 
(bio)gas wordt als onvoldoende groen gezien. Gevolg 
hogere prijzen en energiearmoede. Onzin om te 
verwachten dat een paar molens de armoede wegnemen.  

Wat te doen 
Niet denken en handelen in tegenstellingen, maar ervan overtuigd zijn dat iedereen 
meewerkt aan een beter klimaat en gezonde leefomgeving. Vanuit participatie, 
samenwerking en een eerlijke verdeling van opbrengsten aan de slag. Draagvlak is het 
sleutelwoord. 

Dorpskernen maken al hun eigen energiestrategie en worden op lokaal niveau 
energieneutraal. Iedereen heeft belang bij een goede verduurzaming van de 
leefomgeving. Zo hebben wij samen met Laren op 22 november het energiecafé 
georganiseerd waar bewoners in gesprek gaan aan verschillende tafels in het kulturhus in 
Laren. Om na te gaan hoe zij bv. kunnen isoleren. 

De bevindingen van de verschillende tafels op die avond worden gebundeld door de 
gespreksleiders. Zo ontstaat een overzicht van kansen om te verduurzamen. Dit wordt 
gedeeld met iedereen die er tijdens de avond bij was. Iedereen kan dan zelf bepalen wat 
de volgende stap richting duurzaamheid of energiebesparing wordt. Mogelijk worden 
ook tijdens het energiecafé zelf al inspiraties opgedaan om meteen mee aan de slag te 
gaan. Heeft u de avond gemist en wilt u het handige boekje boordevol informatie over 
verschillende manieren om energie (en dus geld) te besparen en om je huis te 
verduurzamen alsnog ontvangen, stuur dan een mail naar jkoolschijn@beo-exel.nl 

mailto:jkoolschijn@beo-exel.nl
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Toekomst  
Het stimuleren van bedrijven in Lochem die zich met opslag op de kaart willen zetten zou 
een doorbraak betekenen. Opwekken van energie door zon en dit inzetten voor de meter 
en koppelen aan opslag, kan haalbaar en betaalbaar worden. College en raad van Lochem 
kunnen in dit proces een belangrijke creatieve stimulerende rol spelen. 

Jan Koolschijn, bestuurslid BEO 

Van de verenigingen 

AEV na drie jaar terug met Bloody Mary 
 
Even dacht ik dat de klimaatverandering had toegeslagen. Bij 
binnenkomst in zaal Lu Lin lag daar een tot cruiseschip 
omgebouwd vrachtschip gereed voor vertrek. Na opening door 
voorzitter Lida Romijn bleek als snel dat we ons in Napels 
bevonden alwaar een bont gezelschap aan passagiers zich 
aanmonsterde op cruiseschip “De Bloody Mary”. De passagiers 
hadden allemaal wel iets te verbergen. Zo was daar de oudere 
zakenman met zijn te jonge “secretaresse”, wat best lastig is 

als blijkt dat de echtgenote ook toevallig aan boord bleek te zijn. En wat dacht je van een 
net getrouwd stelletje dat nog erg onzeker bleek over hun fysieke kwaliteiten. Het hele 
schip voer onder leiding van de kapitein die verassend veel kennis bleek te hebben over 
van alles en nog wat en die al snel in de smaak bleek te vallen bij een meereizende 
kunstenares. De twee-koppige bemanning werd gecomplementeerd door een enigszins 
corrupte stuurman/machinist en werd later aangevuld door een verstekeling die ook een 
prima kok en cocktailshaker bleek te zijn. 

Bovenstaande was 
natuurlijk het recept 
voor intriges, 
misverstanden en 
hilarische momenten 
zoals dat een echte 
klucht betaamt. Het 
publiek, waaronder 
verassend veel jeugd, 
dat in grote getale (2 
volle zalen) was 
gekomen kon het 
allemaal zeer 
waarderen. De 
spelersgroep kende wederom een aantal debutanten waarmee AEV er in slaagt steeds 
weer te vernieuwen. De organisatie was weer volgens het AEV concept: Een prachtig 
decor, tussen de bedrijven korte pauzes met verloting met een lekkere Aziatische snack in 
de 2e pauze. Na afloop bleef iedereen nog gezellig napraten. Kortom, het was weer een 
ouderwets gezellige toneelavond. Daar waren we wel aan toe. 

Appie Kleine Haar 
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Van de verenigingen 

Wat kunnen we terugkijken op een geweldig 
weekend Exels Feest. Het was voor het eerst dit jaar 
dat het feest niet gehouden werd aan de Oude 
Lochemseweg, maar op 't Veld met een tent. Geen 
drie maar twee dagen, geen ontbijt maar een 
brunch en geen volleybal maar wel "De alleskunners 
van Exel". 

Zaterdagochtend begonnen we met de oude 
vertrouwde fietstocht, aansluitend een heerlijke 
brunch om vervolgens verder te gaan met het 
vogelschieten/vogelgooien. Het lukte Frits 
Redeker en Erica Beuzel om de vogels eraf te 
krijgen en werden dus schutterskoning en 
schutterskoningin, de titel ‘schuttersprinses’ is 
naar Benthe Stegeman gegaan. 's Avonds zorgde 
'The bad ties' dat de voetjes van de vloer gingen 

en bleef het gezellig tot in de late 
uurtjes. 
Zondagochtend kon iedereen eerst 
nog eventjes zijn/haar roes uitslapen 
om daarna vanaf 12.00 uur te starten 
met "De alleskunners van Exel".  
12 teams streden tegen elkaar door 
hilarische opdrachten uit te voeren. 
Daarna sloot de band "Kiekdoares" het 
weekend in stijl af. Kortom: Het was 
een geweldig weekend. 
Wij willen alle vrijwilligers die op hun 
manier een steentje hebben 
bijgedragen ontzettend bedanken, 
want zonder jullie had dit niet gekund!  
 
Noteer alvast in de agenda Exels Feest 
2023; 19 & 20 augustus. Wij hebben er 
nu al weer super veel zin in, en hopen 
dat we er samen met jullie weer een 
fantastisch feest van gaan maken. 
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Handtekeningen actie veiligheid 
Ampsenseweg 
 
Donderdag 28 oktober boden een 20-tal 
omwonenden en andere betrokkenen de 620 keer 
ondertekende petitie aan aan Marja Eggink. We 
ervaren dagelijks overlast van enorme aantallen 
auto’s die de weg als sluiproute gebruiken. 
Bovendien vrezen we dat de aanleg van de nieuwe 
rondweg geen oplossing biedt. Met deze actie vragen 
we opnieuw aandacht voor de Ampsenseweg. Heel 
tactisch kozen we locatie en tijd aan de 
Ampsenseweg precies tijdens de spits. De auto’s 
stoven voorbij. In de ochtend had de politie nog een 
auto geklokt op 94 kilometer per uur.  
 
We spraken ongeveer een uur met Marja Eggink, die 
kernwethouder voor Exel is, en met een 
verkeerskundig ambtenaar van de gemeente. Tim 
Sanders hield een inleiding waarbij naar voren kwam 
dat er al vele jaren telkens weer wordt gewezen op de verkeerssituatie.  
De verkeerssituatie op de Ampsenseweg verslechtert. Het is veel drukker geworden en het 
zicht in bochten is slecht. Ook is de voorrangssituatie niet voor iedereen duidelijk. Met 
bijna-botsingen tot gevolg.  
 
We kijken met vrees vooruit naar de plannen met de rondweg die in maart 2023 tot 
uitvoering komen. Zoals die plannen er nu liggen wordt de Ampsenseweg via een rotonde 
aangesloten op de rondweg en blijft het vrij simpel om voor de sluiproute te kiezen.  
De wethouder zei zelf vooral ook zorgen te hebben over de tijd dat er gewerkt wordt aan 
de rondweg. Dan wordt de Ampsenseweg vermoedelijk even een ‘hoofdverkeersader’. 
“Daar moeten we echt wat voor regelen”. Gemeente wil met de hoofdaannemer BAM 
afspreken dat de hoofdverbinding via de Kwinkweerd maximaal vier weekenden mag 
worden afgesloten voor het verkeer. Wij vinden ook dat er tijdelijke verkeersremmende 
maatregelen moeten komen! 
 
Gemeente vindt het verstandig om aanpassingen aan de Ampsenseweg zoals verhoogde 
plateaus bij de kruisingen en rode fietsstroken voor te bereiden en meteen na 
gereedkoming van de rondweg te laten uitvoeren. Zodat snelle gewenning aan de 
rondweg optreedt en dat de Ampsenseweg als sluiproute wordt ‘vergeten’. Hierover volgt 
afstemming met aanwonenden. 
 
Er is direct een vervolgoverleg gepland om af te spreken wat er snel kan gebeuren en wat 
op de lange termijn mogelijk is om de problemen op te lossen. Ideeën zijn er wel. Zoals 
andere afstemming van de verkeerslichten Exel-Tol, duidelijkere bebordingen en een 
trajectcontrole. We houden jullie op de hoogte. En heb je ook ideeën, laat het ons dan 
weten via info@beo-exel.nl. 
 
Karel Frediks, Tim Sanders, Michail Ribbers en Hilde Buitelaar 

mailto:info@beo-exel.nl
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   BEO COLOFON 

Secretariaat BEO 
Anne Bruggink 
Hooislagen 2a 
7142 NJ Lochem 
info@beo-exel.nl 
tel. 462051  
 

Wilt u lid worden, een adreswijziging 
doorgeven of uw lidmaatschap 
opzeggen, mail dan naar  
info@beo-exel.nl of bel even  
Sandra Schepers, tel. 06-15178426 
De contributie bedraagt € 7,50 per jaar. 

 

Redactie: 
Appie Kleine Haar   tel. 253508 
Anita Vrielink   tel. 259088 
Monique Gerfen  tel. 06-55742143 
Mannie Slagman  tel. 421102 
 
BEO Nieuws verschijnt 3 X per jaar. 
Kopijdatum volgende BEO Nieuws: 
zondag 19 februari 2023 
 
Aanleveren kopij per mail naar 
redactie@beo-exel.nl of bij een van  
de redactieleden. 

Buurten 
Armhoede 
Ampsenseweg/Exelse Tol 
Boomkampsweg/Holmershuizen 
Bouwhuisweg Oost 
Bouwhuisweg West 
Exelseweg/Hooislagen 
Kern Exel 
Verwolde Noord  
Verwoldseweg/Kattendaal 

Contactpersonen: 
Judith Nijkamp    tel. 06-81530692 
Hilde Buitelaar           tel. 06-82747074   
Herman Woestenenk tel. 421206 
Janet Vrielink         tel. 421529 
Berlinda Heilersig   tel. 06-43835353 
Flos v.d. Vliet                tel. 421137 
Dinie Welmer              tel. 257426 
Martin Woestenenk    tel. 421256  
Ruud van Noord           tel. 421345 

 
Nieuwe leden: 
 

K. Frederiks, Dijkmansweg 4-25                                 Buurt: Ampsenseweg/Exelse Tol  

  Bezoek ook eens de website: 

www. exelplaza.nl 


